
Geachte griffier,

Op uw website lees ik dat dat D66 een motie heeft ingediend voor de raadsvergadering van vanavond (zie 

bijlage). Met deze motie dringt D66 aan op een evaluatie en mogelijke verruiming van het 

evenementenbeleid met name in de kern van Gennep.

Graag neem ik de vrijheid om, als vertegenwoordiger van de omwonenden, ons standpunt aan u duidelijk te 

maken. Indien de raad nu al komt tot een evaluatie in 2022, dan zullen we aangeven dat eerst ervaring moet 

worden opgedaan voordat er geëvalueerd kan worden! Bovendien zullen wij ervoor waken dat er nu reeds, 

zonder ervaring, een ruimer evenementenbeleid komt. Het huidige beleid is in zorgvuldig overleg tot stand 

gekomen en was voor de omwonenden nog net acceptabel. Immers, je kunt pas inventariseren nadat er 

ervaring is opgedaan (minimaal 2 jaar) met evenementen op basis van het huidige beleid.

Dat er de afgelopen jaren vanwege coronabeperkingen nauwelijks evenementen zijn geweest, wil niet 

zeggen dat daarom nu reeds tot een verruiming moet worden overgegaan.

Daarenboven vinden wij het opmerkelijk dat de door D66 gevraagde evaluatie en beoogde verruiming 

alleen voor de kern van Gennep geldt, terwijl het evenementenbeleid een veel grotere reikwijdte heeft.

Met vriendelijke groet,

Kaeso de Jager
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